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Држава ће у 2017. 
у наменску индустрију
уложити 49,9 милиона
евра, а важан искорак 
у будућности биће и 
измена закона, које је
Министарство одбране
већ припремило, а који
ће омогућити долазак
иностраних компанија 
и учешће у нашој 
одбрамбеној индустрији
у нивоу до 49 процената,
истакао је на отварању
„Партнера 2017”
председник Србије 
Александар Вучић

О
сми Међународни са-
јам наоружања и војне
опреме „Партнер”
одржан је од 28. до 30.
јуна на Београдском
сајму. У две сајамске

хале, више од 90 домаћих и 37 ино-
страних излагача, међу којима су Ми-
нистарство одбране Републике Србије
и  „Југоимпорт СДПР”, презентовали су
најновија достигнућа у области наору-
жања и војне опреме. 

Сајам је, након пројекције филма
о новитетима српске наменске инду-
стрије, отворио председник Републике
Србије Александар Вучић, који је иста-

само као помоћ одбрани земље, већ и
као начин и средство за унапређење
економије – рекао је председник Вучић
и истакао да је Србија, препознајући те
разлоге, у периоду од 2014. до 2016.
године, инвестирала у одбрамбену ин-
дустрију 126 милиона евра.

Он је подсетио да је направљено
више нових фабрика и погона, да се
оруђа и оружја непрестано унапређу-
ју, а да ће држава у овој години уложи-
ти 49,9 милиона евра у фабрике на-
менске индустрије, мимо њихових
сопствених улагања. Вучић је истакао

као да је „Партнер” важно место за
представљање могућности српске од-
брамбене индустрије, а да све већи
број страних делегација и излагача све-
дочи о томе да та манифестација поста-
је престижна.

– Верујем да сајам може да се одр-
жава и на годишњем нивоу, јер пред-
ставља прилику за успостављање зна-
чајних пословних партнерстава и ва-
жних контаката за развој бизниса, али
и за развој и унапређење наше еконо-
мије и економије других земаља, јер да-
нас одбрамбена индустрија не служи



да ће важан искорак у будућности би-
ти и измена закона, који је Министар-
ство одбране већ припремило, а који
ће омогућити долазак иностраних ком-
панија и учешће у нашој одбрамбеној
индустрији у нивоу до 49 процената.

– Сви системи које сте видели, ви-
шецевни лансер ракета „шумадија”,
домета 285 km, нова верзија самоход-
не хаубица „нора”, нови систем „алек-
сандар”, који ћете бити премијерно
приказан, баш као и модуларна пушка
6,5 mm или земаљска беспосадна плат-
форма „милош” и други системи, до-
приносе већој одбрамбеној моћи Ср-
бије, али и напретку наше економије.

Председник је рекао да су носио-
ци тог развоја државне компаније, али
да нису једини, те да је све већи број
приватних компанија које раде озби-
љан посао у нашој земљи. Такође, наја-
вио је да ће, након Полиције, „лазар” и
„нора” бити део наоружања и у Војсци
Србије, али да је жеља свих да та оруђа
буду и део наоружања многих других
пријатељских армија широм света.

– За Србију је од кључног значаја
да у наредном периоду као земља ути-
че на развој научног подмлатка, оних
људи који своју будућност виде у послу
везаном за наменску индустрију, у ко-

јој посла увек има. Почели смо да запо-
шљавамо нове људе и у Техничком ре-
монтном заводу, баш као што ћемо за
1.948 војника повећати наше бројно
стање. То говори да и те како имамо
простора и за нашу војску, али и за ин-
жењере свих струка који желе да своје
знање унапређују и усавршавају, а ми
да добијемо људе за будућност од ко-

уверење да ће наредни „Партнер” обо-
рити све рекорде, кад је реч о прису-
ству иностраних делегација, јер, додао
је, у свету постоји све веће интересо-
вање за наше знање и памет.

– Уверен сам да у нашој одбрам-
беној индустрији лежи будућност и ко-
лико већ за два или три дана учество-
ваћу у отварању фабрике муниције у
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јих очекујемо да својом памећу и зна-
њем производе нове и учествују у мо-
дернизацији постојећих оружја и оруђа.

Председник Републике истакао је
да се о достигнућима српског намен-
ског индустријског комплекса јавност
уверила на успешно изведеној вежби
„Челик”, а да бисмо већ данас, тек ме-
сец и по дана након те активности, би-
ли у стању да покажемо знатно више
оружја и оруђа.

Он је свима пожелео успешну реа-
лизацију планираних активности, уз

Узи   ћима, којом сваки грађанин Србије
може да се поноси – рекао је председ-
ник Вучић.

Међународни сајам наоружања и
војне опреме „Партнер” одржава се
на Београдском сајму сваке друге го-
дине, крајем јуна. Покровитељ мани-
фестације је Министарство одбране
Републике Србије, а одржава се у ор-
ганизацији „Југоимпорт СДПР-а” и Бе-
оградског сајма. Циљ манифестације
је представљање наоружања и војне
опреме – сложених артиљеријских и
ракетних система, савременог стре-
љачког наоружања и муниције, борбе-
них оклопних возила, електронске
опреме, лаких авиона, нових радара,
разних тренажера, заштитне бали-
стичке опреме, борбених патролних
чамаца и другог.

Сајам традиционално посећују
бројне високе делегације из целог све-
та, као и представници НАТО-а, Европ-
ске одбрамбене агенције, изасланици
одбране и осталих међународних вој-
нобезбедносних организација. ƒ

Владимир ВЈЕШТИЋ
Снимио Игор САЛИНГЕР

УЧЕСНИЦИ
Међу земљама учесницама ово-

годишњег „Партнера”, кога је пратио
и свакодневни стручни програм, би-
ле су, осим Србије, Кина, Индија,
Француска, Аустрија, Швајцарска,
Финска, Шведска, Немачка, Италија,
САД, Данска, Велика Британија, Хо-
ландија, Бугарска, Босна и Херцего-
вина, Словенија, Хрватска, Црна Го-
ра, Чешка Република, Ирска и Бело-
русија.


